
Pytania Akcjonariuszy dotyczące spraw objętych porządkiem obrad, 

zadawane przed i w trakcie walnego zgromadzenia, 

wraz z odpowiedziami na zadawane pytania 

 

(informacja publikowana zgodnie z wymogami Dobrych Praktyk Spółek Notowanych na GPW – pkt. II.1.7) 

 

wyciąg z protokołu Zwyczajnego Walnego Zgromadzenia Akcjonariuszy Talex S.A. 

odbytego 18 kwietnia 2012 r. : 

(…) 

Do punktu 10. porządku obrad:  

W tym miejscu zabrał głos Robert Fijołek, który stwierdził, że jako Akcjonariusz Spółki 

opowiada się za wypłatą wyższej dywidendy, tym bardziej, że Spółka posiada takie możliwości 

finansowe i zadał Zarządowi Spółki pytanie – czy Zarząd zamierza w miarę szybko realizować 

uprawnienia wynikające z proponowanej Uchwały Nr 13. 

W odpowiedzi na powyższe, Wiceprezes Zarządu Pan Jacek Klauziński wyjaśnił, że 

wysokość proponowanej  do wypłaty dywidendy za rok obrotowy 2011 oraz działania podjęte 

w oparciu o Uchwałę Nr 13 wychodzą na przeciw dotychczasowym postulatom akcjonariuszy 

mniejszościowych. Na dzień dzisiejszy Spółka nie posiada środków, które może przeznaczyć 

na wypłatę dywidendy w wysokości większej niż proponowana w Uchwale o podziale 

dywidendy, gdyż środki pieniężne przeznacza na dokończenie budowy „Data Centre” oraz na 

utrzymanie własnych rezerw finansowych, niezbędnych do aktywnego uczestniczenia  w 

przewidywanych projektach informatycznych. 

Realizacja uprawnień wynikających z Uchwały Nr 13, będzie odbywała się 

sukcesywnie, z uwzględnieniem aktualnych możliwości finansowych Spółki oraz niskiego 

poziomu kursu akcji Spółki, który to kurs - zdaniem Zarządu i Akcjonariuszy - jest wysoce 

nieadekwatny do wartości Spółki.   

(…) 

 


